
Referat af bestyrelsesmøde den 2. august 2023. 
 
 
Til stede: Berit, Kirsten, Aase, Do, Vibeke og Alice. 
 
Fraværende: Eva 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Medlemssituationen og økonomi. 
2. Evaluering af spis-sammen-turneringerne den 11/7 og den 1/8 
3. Spil og møde med begynderne mandag den 14. august (kl. 16.30 – ca. 19.00) 
4. Udflugten – status 
5. Sensommerturneringen den 15/8 
6. Evt. 
7. Næste møde  

 
Ad. 1. Medlemssituationen er uændret. Budgettet holder fint. Vi mangler store 
udgiftsposter på budgettet. Bussen til Asserbo, præmier til sensommerturneringen, 
præmier til årets bruttospillere, Eclectic, Order of Merit samt hulspilsturneringen. 
Dette blev gennemgået på mødet. 
 
Ad. 2. Til vores første spis-sammen-turnering den 11.7 var vi mange deltagere, knap 
så mange til den anden den 1.8. Derfor besluttede vi, at vi til næste sæson kun 
arrangerer en spis-sammen-turnering. Men vi har fået positive tilbagemeldinger 
omkring dette arrangement på grund af det sociale og dejlig mad. 
 
Ad. 3. Det har været svært at finde hjælpere til dette arrangement, da vi stadig er i 
tvivl om, hvor mange der skal møde op, fra klubber i klubben for at fortælle om 
begyndernes videre deltagelse i disse underklubber. Berit kommer til mødet den 14. 
august og fortæller om Solvognspigerne. 
 
Ad. 4. Vi gennemgik de sidste detaljer omkring udflugten såsom morgenmad, kaffe, 
buggys og startlisten, som Asserbo sørger for. Aase sørger for præmier til 
arrangementet. Så alt burde være på plads. 
 



Ad. 5. Opgaverne omkring denne sensommerfest blev gennemgået. Kirsten og Berit 
står for opsætningen af turneringen. Andre opgaver som uddeling af scorekort, 
indkøb af præmier blev fordelt. Middagen er aftalt, det bliver grill-fest. 
 
Ad. 6. Vi drøftede spillehastigheden i vores dameklub. Spillet går somme tider alt for 
langsomt. Vi skal overholde den tidsplan, der står på skiltene på banen. 
 
Der er lidt problemer med betaling af vores spis-sammen turneringer. Hvis man har 
meldt sig til turneringen er tilmeldingen bindende af hensyn til vores restaurant. 
 
Duften af Samsø vil gerne være sponsor i Solvognspigerne, dejligt at få en ny 
sponsor, som har skønne sæber, olier o.s.v. Tak til Do for dette initiativ. 
 
Endnu en gang drøftede vi Pink Cup, da spørgsmålet atter er blevet stillet. Alle er 
velkomne til at arrangere, bestyrelsen kan ikke klare det arbejdsmæssigt. Punktet 
bliver taget op på generalforsamlingen. 
 
Ad. 7.  Næste møde den 4. september kl. 9.30 
 
 
Ref. Alice 

 


